
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 4. maj 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 636
Vil ministeren redegøre for fordele og ulemper ved at gå fra en regulativbase-
ret vandløbsforvaltning til en generel regulering af vandløb og vandløbsnære
arealer, hvor naturvandløb er hovedreglen men med mulighed for dispensati-
on?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Gjerskov (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand

1/1

Miljø- og Planlægningsudvalget 2010-11
MPU alm. del Spørgsmål 636
Offentligt


